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INTERPELACJA 
Dotyczy: zamknięcia zakładów Beko w Łodzi 

 Szanowna Pani Prezydent, 

W związku z alarmującymi informacjami dotyczącymi planowanego zamknięcia zakładów produkcyjnych 
firmy Beko Europe w Łodzi, zwracam się z interpelacją w tej niezwykle poważnej sprawie. Sytuacja, z którą 
mamy do czynienia, jest dramatyczna i wymaga natychmiastowej reakcji oraz kompleksowych działań ze 
strony władz miasta. To prawdopodobnie największe zwolnienia grupowe w naszym mieście od blisko 20 lat 
– a jesteśmy miastem, które niezwykle boleśnie zostało doświadczone likwidacją miejsc pracy bez programów 
osłonowych w wyniku tzw. reform Balcerowicza, ze skutkami czego nadal się borykamy.  

Według najnowszych doniesień, firma Beko Europe planuje zamknąć fabrykę w Łodzi, co doprowadzi do 
utraty pracy przez około 1100 osób w naszym mieście. To nie tylko liczby - to realne osoby, rodziny, które stają 
w obliczu niepewnej przyszłości. Skala tego problemu jest tym bardziej niepokojąca, że dotyczy ona jednego 
z kluczowych pracodawców w mieście, a Łódź, pomimo relatywnie (do danych historycznych) niskiego 
bezrobocia, cały czas ma jeden z najwyższych odsetków osób pozostających bez pracy pośród dużych miast.  

W świetle powyższego, zwracam się z następującymi pytaniami: 

1. Czy Urząd Miasta Łodzi został oficjalnie poinformowany przez firmę Beko Europe o planach 
zamknięcia zakładów? Jeśli tak, to kiedy ta informacja wpłynęła i jakie szczegóły zostały przekazane?  

2. Czy prowadzone były rozmowy przed ogłoszeniem tej decyzji z firmą Beko, tak aby zminimalizować 
skalę zwolnień? Warto wspomnieć, że fabryki w Radomsku i Wrocławiu nadal będą pracować.  

3. Czy miasto prowadzi lub planuje rozpocząć rozmowy z innymi potencjalnymi inwestorami, którzy 
mogliby wykorzystać infrastrukturę i wykwalifikowaną kadrę pracowniczą zwalnianą przez Beko? 

4. Jakie środki wsparcia planuje uruchomić miasto dla zwalnianych pracowników? Czy przewiduje się 
specjalne programy przekwalifikowania, doradztwa zawodowego lub pomocy psychologicznej? 

5. Czy Urząd Miasta prowadzi rozmowy z Łódzką Specjalną Strefą Ekonomiczną w celu wypracowania 
strategii minimalizującej skutki zamknięcia fabryk Beko? Jakie są wyniki tych rozmów? 

6. Czy Miasto planuje podjąć pilne rozmowy z rządem w celu uzyskania dodatkowego wsparcia dla 
zwolnionych pracowników i regionu? Jakie konkretne formy pomocy będą postulowane? 

Biorąc pod uwagę bezprecedensową skalę problemu i jego potencjalny wpływ na gospodarkę miasta oraz 
życie tysięcy mieszkańców Łodzi, zwracam się z prośbą o pilne udzielenie odpowiedzi na powyższe pytania 
oraz przedstawienie szczegółowego, kompleksowego planu działań, jakie Urząd Miasta zamierza podjąć w tej 
kryzysowej sytuacji. 

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




